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Dnr 13FNU/0051 

 

Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-09-12 § 110 

 

Överenskommelse om gemensamma tilläggsbelopp för 
gymnasieskolan  

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 

1. Värmdö kommun tecknar överenskommelse med Kommunförbundet 

Stockholms län (KSL) om gemensamma tilläggsbelopp för 

gymnasieskolan från och med 1 januari 2014. 

2. Att i samband med detaljbudget för 2014 föreslå 

ersättningsintervaller för tilläggsbelopp nivå A och B  

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning.  

Ärendebeskrivning 

Beviljade resurstillskott för gymnasieelever med behov av extraordinärt stöd 

eller modersmålsundervisning varierar mycket i länets kommuner. 

Elevernas rörlighet inom gymnasieregionen är omfattande och för att 

upprätthålla elevernas rättssäkerhet behövs en hög grad av gemensam syn på 

och hantering av tilläggsbelopp. Med gemensamma riktlinjer för 

tilläggsbelopp inom gymnasieskolan stärks likvärdigheten för 

gymnasieeleverna.  

 

Kommunförbundet Stockholms län (KSL) rekommenderar kommunerna att 

teckna överenskommelse om gemensamma tilläggsbelopp för 

gymnasieskolan. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-06-03 

Rekommendation att teckna överenskommelse om gemensamma 

tilläggsbelopp för gymnasieskolan  

Yrkanden 

S-gruppen yrkar ”att återremittera ärendet för vidare beredning till 

nästkomande nämnd.” 

 

Koalitionen yrkar ”att punkt 1 kvarstår samt att punkt 2 ändras till att i 

samband med detaljbudget för 2014 föreslå ersättningsintervaller för 

tilläggsbelopp nivå A och B”.  

Proposition 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras 

idag och finner att ärendet ska avgöras idag. 

 

Votering begärs. Följande voteringsordning läses upp. 
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Den som röstar att ärendet avgörs idag röstar ja, den som röstar att ärendet 

återremitteras röstar nej. 

Ärendet beslutas avgöras idag med 6 ja-röster mot 3 nej-röster. 

(voteringslista 2) 

 

Voteringslista 2 vid finansieringsnämnden vid utbildnings 
sammanträde 2013-09-12 

 

Ledamöter 

 Ja Nej Avstår 
 

Marie Bladholm (M) X   

 

Allan Sooman (FP) 
X   

 

Karin Aaseby (S) 
 X  

 

Carl-Olof Sandquist (M) 
X   

 

Mats Benjaminsson (FP) 
X   

 

Ulrik Lindgren (KD) 
X   

 

Siv Strömbäck (MP) 
X   

 

Ann-Kristin Särnbrink (S) 
 X  

 

Henrik Paulsen (S) 
 X  

 

Ordförande ställer propostition om nämnden bifaller eller avslår 

koalitionens yrkande och finner att det bifalles.  

Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

” Förslaget från SKL föreslås att nivåerna för att bevilja tilläggsbelopp höjs. 

Idagsläget beviljas ca 40 elever tilläggsbelopp, med det nya systemet som 

SKL föreslår skulle enbart 10 elever beviljas stöd. Genom att A respektive 

B-nivå (mindre respektive måttliga stödbehov) inte har rätt till stöd enligt 

Skls förslag, var såväl majoriteten som vi socialdemokrater enika om att en 

extra kommunal ersättning skulle behöver utgå till dessa elever. Vi 

socialdemokrater föreslog därför att ärendet skulle återremitteras till 

förvaltningen för att återkomma med ett förslag om hur höga dessa nivåer 

skulle vara. I ställde valde majoriteten "Att i samband med detaljbudget för 

2014 föreslå ersättningsintervaller för tilläggsbelopp nivå A och B". Vi 

anser att Värmdö kommun innan vi tecknar avtalet med SKL, självklart 

måste ta ställning till hur helheten blir för eleverna, för att inte riskera att de 

elever som behöver lite mindre stöd, men än dock stöd, faktiskt får de rätta 

förutsättningarna som extra resurser ger. 
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Vi ser stora risker med att beloppen för dessa elever fortfarande hänger i 

luften samtidigt som nu vi godkännt de övergrivande villkoren i avtalet. Den 

här typen av politiska beslut undergräver en hållbar politik gentemot skolan 

och dess elever.” 

Sändlista 

KSL 

 

 

 

________ 

  


